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کازرون
فرماندار کازرون:

از همه فرصت ها استفاده می کنیم تا 
پروژه 68 واحدی مسکن محرومین 

کازرون شروع شود
خیرین  جلسه  در  کازرون  فرماندار  کشاورز:  داود  خبری/  سرویس 
از  محرومین  مسکن  واحدی   68 پروژه  اینکه  بر  تاکید  با  مسکن ساز 
اولویت های اوست، گفت: از همه فرصتها استفاده می کنیم تا بتوانیم این 

پروژه را شروع کنیم.

آغاز  اجرایی  عملیات  آینده  هفته  در  امیدواریم  افزود:  علوی  سید کمال 
شود و خیرین کمک های خود را اهدا کنند تا پروژه به سرانجام برسد.

واریز  جهت  کنیم  افتتاح  را  حسابی  کنیم  می  تلاش  داشت:  اظهار  وی 
این  اجرای  با  بتوانیم  است  امید  کمک های مردمی و خیرین شهرستان. 

پروژه، قدم خیری در راه رضای خداوند متعال برداریم.
مدیرعامل  از  تقدیر  الاسلام خرسند ضمن  جلسه حجت  این  در  همچنین 
انجمن خیرین مسکن ساز استان فارس که جهت رفع مشکل مسکن تلاش 
می کنند، گفت: ما با همکاری فرمانداری شهرستان، شهرداری و شورای 
اسلامی شهر، تلاشهای فراوانی کرده ایم تا زمین مورد نظر آماده و پروانه 
آن صادر شده است. امیدواریم با تلاش خیرین و مسئولین شهرستان بتوانیم 

این پروژه را هرچه سریعتر آغاز کنیم.

اقلید
فرمانده سپاه اقلید: 

اعزام بیش از 90 بسیجی خواهر در 
قالب کاروان راهیان نور به مناطق 

جنگی جنوب
به گزارش روابط عمومی و تبلیغات سپاه اقلید، اعزام کاروان راهیان نور 
بسیج دانش آموزی از شهرستان اقلید به مناطق جنگی جنوب، با حضور 
جمعی از مسئولین شهرستان در سپاه اقلید انجام شد. سرهنگ پاسدار موسي 
زارعي فرمانده سپاه ناحیه اقلید گفت: براي بازگو کردن خاطرات شهدا 
از  و رزمندگان هشت سال دفاع مقدس جهت آشنا شدن دانش آموزان 
راویان  و  رزمندگان  از  باید  عزیزان  این  های  دلاورمردی  و  ها  رشادت 
بازگو  آنها  براي  را  شهادت  فرهنگ  تا  گرفت  مدد  مقدس  دفاع  دوران 
کنند. وی در ادامه گفت: دومین کاروان راهیان نور متشکل از 90 خواهر 
به مناطق جنگی و در قالب 2 دستگاه اتوبوس اعزام شدند و از منطقه هاي 
عملیاتي، شلمچه، دهلاویه، هویزه، یادمان شهدای والفجر 8 و طلائیه بازدید 

خواهند کرد.

خنج
مدیرکل بنیاد مسکن فارس:

رسیدگی به مناطق محروم و شتاب 
توسعه در منطقه خنج اولویت بنیاد 

مسکن است
 مهندس عطاءالله زمانی در جریان بازدید از پروژه های عمرانی بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی شهرستان خنج بیان داشت: رسیدگی بیشتر به روستاها در 
مناطق محروم و شتاب توسعه در این مناطق اولویت بنیاد مسکن است که 

با فعالیت های جهادی در حال انجام است.
انقلاب  بنیاد مسکن  از روابط عمومی  به گزارش دریافتی روزنامه طلوع 
اسلامی استان فارس، مدیرکل بنیاد مسکن ضمن تقدیر و تشکر از فرماندار 
و بخشداران، معاونین، مدیر و کارکنان بنیاد مسکن شهرستان خنج، گفت: 
با توجه به منابع مالی و بودجه های عمرانی ای که در اختیار داریم امید 
است  بتوان در کوتاه مدت پروژه های در دست اجرای این شهرستان را 

تکمیل و پروژه های بیشتری را به بهره برداری رساند.
مهندس زمانی همچنین ادامه داد: تمام سعی و تلاش خود را در این راه 
می کنیم تا این تعامل که مابین بنیاد مسکن و ادارات شهرستان وجود دارد 

ادامه داشته باشد.
مدیر کل بنیاد مسکن استان فارس به بررسی موانع و مشکلات برنامه و 
بودجه سال 95 پرداخت و افزود: محدودیت های بودجه ای نتوانسته در 
عزم راسخ خادمان مردم برای خدمت رسانی بیشتر به مناطق محروم خللی 

وارد کند.
خدمات  ارائه  و  رسانی  خدمت  اینکه  به  توجه  با  کرد:  نشان  خاطر  وی 
برای  و  است  شده  تعریف  ما  برای  اساسی  اولویتی  روستاییان  به 
افزایش  به  مناطق  این  معین  منطق  و  ضوابط  رعایت  با  محرومیت زدایی 

خدمات و توسعه پرداخته می شود.
مدیرکل بنیاد مسکن استان فارس گفت: باید در مناطق روستایی شرایطی 
فراهم آورد که موجب خوداتکایی و حذف وابستگی روستاییان شود و 
نیازی به مهاجرت آنها نباشد، اقدامات و تلاش های موردی و غیرمنسجم 
برای خدمت رسانی به روستاییان  در این زمینه تاثیر چندانی ندارد و حتی 

موجب تعمیم و تشدید فقر نیز می شود. 

مهندس زمانی به همراه معاونین از پروژه روستاهای چم کوکو )پارک(، 
آباد  سیف  تسطیح(،  و  خاکبرداری  زیرسازی،  عملیات  )اجرای  مکویه 
بهسازی،  عملیات  اجرای  کانیو،  و  )تکلبه  سده  نشانی(،  آتش  )پروژه 
واگذاری زمین و پروژه انبوه سازی(، بیغرد )فاز اول بلوار و تعریض و 

عقب نشینی(، پروژه 20 واحدی و ساختمان اداری بازدید کرد. 
مدیرکل بنیاد مسکن پس از بازدید پروژه ها در محل فرمانداری حضور 
یافت و با معاونین، بخشدار، بخش مرکزی، مدیر و کارکنان بنیاد مسکن 

شهرستان تشکیل جلسه داد.

خرم بید
بازدید مسئولان بنیاد مسکن کشور از 

کاروانسرای روستای شهید آباد خرم   بید 
 کاروانسرای موسوم به شاه عباسی روستای شهیدآباد در شهرستان خرم 
بید در شمال فارس از جمله آثار تاریخی و یادمان های فرهنگی این مرز 
و بوم است که متاسفانه به دلیل برخی بی توجهی ها در حال فرو ریختن 
بوده و آسیب فراوانی دیده است. مهندس محمدرضا شاملو معاون عمران 
و توسعه روستایی بنیاد مسکن به استان فارس و مسئولان بنیاد مسکن از 

این کارونسرای قدیمی در سفری بازدید کردند.
این اثر ارزشمند تاریخی اینک چون بنایی خسته و آمیخته با غبار فراموشی 
جوندگان  و  حشرات  ولگرد،  حیوانات  جولانگاه  و  خزیده  ای  گوشه  به 
برای قضای  است که  پناهگاه کسانی  و  معتادان شده  موذی، آمد و شد 

حاجت به پستوهای آن می خزند.
این کاروانسرا یکی از کاروانسراهای مهم ایران در زمان صفویه بوده و به 
کاروانسرای شاه عباسی شهرت دارد و اثر ارزشمند تاریخی ای است که 
می تواند دوباره صدای زنگ کاروان رونق و کار و تلاش را به روستای 

شهید آباد و به کل شهرستان خرم بید بازگرداند.
این مکان تاریخی که جلوه ای باشکوه از حجره ها، اصلبل ها، انبارها و 
حیاط مرکزی را هنوز به نمایش می گذارد و با سنگ و ساروج ساخته 
شده متاسفانه کاملا به حال خود رها شده است و اثری از مرمت و بازسازی 

در آن به چشم نمی خورد.
کاروانسرای شاه عباسی شهید آباد دارای وسعت تقریباً 3600 متر مربعی 
است و در مجاورت این بنا یکی از منحصر به فرد ترین پل های باستانی 
ایران بر رود پلوار مشاهده می شود که در ضلع غربی بنا برای عبور و 

مرور کاروانیان استقرار یافته است.
بازدیدی  در  اخیرا  فارس،  استان  مسکن  بنیاد  عمومی  روابط  گزارش  به 
که مهندس محمدرضا شاملو معاون عمران و توسعه روستایی بنیاد مسکن 
کشور و مسئولان این نهاد از کاروانسرای شاه عباسی کردند، تاسف و 

افسوس بازدید کنندگان برانگیخته شد.
به عنوان روستای شاخص در  این در حالی است که روستای شهیدآباد 
ترویج فرهنگ شهادت و اعطای بیشترین تعداد شهید در روستاهای کشور 
اکنون نیازمند توجه و ایجاد فضای کسب و کار و تامین معیشت و درآمد 

روستاییان است.
ایجاد  و  بازدید  برای  مکانی  به  آن  تبدیل  و  کاروانسرا  این  مرمت 
نمایشگاه های گردشگری در حاشیه آن می تواند محل مناسبی برای تامین 

درآمد روستاییان باشد.
علی محمد کریمی سرپرست فرمانداری شهرستان خرم بید در این زمینه 
و  کرد  تاکید  کاروانسرا  این  تخریب  از  جلوگیری  و  بازسازی  لزوم  بر 
گفت: متاسفانه تاکنون هیچگونه اعتباری برای مرمت این بنای تاریخی 

اختصاص نیافته است.
محسن طیبی سرپرست نمایندگی میراث فرهنگی شهرستان خرم بید نیز 
اولویت دار میراث فرهنگی است  بنا جزو طرح های  این  گفت: مرمت 
به آن تخصیص  اعتباری  اما هنوز  نیز تصویب شده  اعتبار مرمت آن  و 

نیافته است.
طیبی با دعوت از سرمایه گذاران بخش خصوصی برای مرمت این بنای 
پا  تاریخی  بناهای  از  یکی  عباسی  شاه  اضافه کرد: کاروانسرای  تاریخی 
برجا در این شهرستان است و میراث فرهنگی آمادگی دارد تا همه مراحل 

بازسازی و نوسازی را با مشارکت بخش خصوصی انجام دهد.

لارستان
مدیرکل راه و شهرسازی لارستان خبرداد؛

برخورد قاطع و اقدام به موقع نسبت 
به رفع تصرف 15 هزار متر مربع از 

اراضی ملی در شهر خور لارستان
مهندس  لارستان،  شهرسازی  و  راه  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
محمدرضا باقری فرد مدیر کل راه و شهرسازی لارستان از حساسیت های 
با هر گونه  پیشگیرانه  اقدامات  انجام  و  ملی  اراضی  موجود در خصوص 
تخلف عمدی و سهوی و تصرف اراضی ملی در جهت باز پس گیری از 

متصرفان خبر داد.
وی با تاکید بر حفظ و نگهداری اراضی ملی خاطر نشان کرد:  با توجه به 
اولویت کاری اداره کل راه و شهرسازی لارستان در برخورد قاطع برای 
تحقق این امر، در برخورد قانونی و مقابله با سودجویان زمین هیچگونه 
اغماض و چشم پوشی نخواهیم داشت و با احساس مسئولیت و مشارکت 
مردم و همچنین حمایت مسئولان قضایی و انتظامی در حفظ و نگهداری 

بیت المال تلاش می کنیم.
باقری فرد درخصوص رفع تصرف اخیر در سطح شهر خور اظهار داشت: 
دو قطعه زمین به مساحت 5 و 10 هزار متر مربع در حریم و دو نقطه از 
حسین آباد شهر خور لارستان به ارزش 15 میلیارد ریال از ید متصرفین 

خارج شد. 
وی ادامه داد: از آنجا که زمین جزو سرمایه های ملی و مربوط به تمام 
آحاد مردم و نیز نسل های آینده در جهت توسعه شهری است، بایستی 
حفاظت و نگهداری از این نعمت های خدادادی همکاری و مساعدت همه 

اقشار جامعه را در پی داشته باشد.
مدیرکل راه و شهرسازی لارستان تصریح کرد: چنانچه شهروندان قصد 
خرید املاک و اراضی در محدوده و حریم شهرها را دارند ابتدا استعلامات 
لازم در این خصوص را از طریق اداره کل راه وشهرسازی لارستان صورت 
به  نگیرند. همچنین  قرار  دولتی  اراضی  متصرفان  ناخواسته جزو  تا  دهند 
صورت  در  المال  بیت  حقوق  حفظ  و  دولتی  اراضی  از  حفاظت  منظور 
مشاهده هر گونه اقدامی مبنی بر تصرف اراضی دولتی سریعا مراتب را 
با یگان حفاظت از اراضی مستقر در اداره کل راه و شهرسازی لارستان 

به شماره تلفن07152241160-داخلی 3104  )اداره شناسایی و حفاظت( 
در میان بگذارند.

نی ریز
استاندارفارس: 

 در استخدام کارخانه فولاد نی ریز، 
اولویت با نیروهای بومی است

سرویس شهرستان/ علیرضا مقدسی : استاندار فارس اعلام کرد: در استخدام 
کارخانه فولاد نی ریز، اولویت با نیروهای است.

جلسه شورای اداری نی ریز با حضور استاندار فارس برگزار شد.
ساله  سه  عملکرد  از  گزارشی  ارائه  ضمن  فرماندار  امیری  جلسه  این  در 
دولت تدبیر و امید در شهرستان و اقدامات انجام شده در حوزه عمرانی، 
از جمله  موانع و مشکلات  برطرف کردن  بهداشتی خواستار  و  اقتصادی 
پروژه های زیر ساختی، تکمیل و توسعه راه ها، تقاطع غیر همسطح ورودی 
نی ریز، ادامه عملیات جاده خرامه نی ریز، روکش آسفالت جاده نی ریز 
آباده طشک به طول 120کیلومتر و همکاری برای پرداخت تسهیلات به 

جوانان به منظور کشت گیاهان دارویی در اراضی شیب دار شد.
به  افت فشار گاز که زیرساخت گازرسانی صنایع  به منظور جبران  وی 
تسریع  خواستار  رود،  می  شمار  به  فولاد  و  سیمان  های  کارخانه  ویژه 
این  به  )یزد(  خاتم  شهرستان  سمت  از  گازرسانی  لوله  خطوط  عملیات 

منطقه شد.
مسائل  مهمترین  از  یکی  را  روستایی  تامین آب شرب  ریز  نی  فرماندار 
شهرستان عنوان کرد و گفت: در شهرستان نی ریز متاسفانه آب شرب 
96روستا به صورت هفته ای دو بار به وسیله تانکر حمل می شود که با 
تامین اعتبار برای اصلاح، توسعه و بازسازی شبکه های آبرسانی روستایی  

انشاء ا.... شاهد برطرف شدن این مشکلات خواهیم بود.
نیز از مدیران خواست که کارهایی که می توانند امروز  استاندار فارس 
انجام دهند را به فردا موکول نکنند و ادامه داد: کسی که بخشی از کار 
امروز را به فردا موکول می کند، بخشی از زمان خود و مردم را در روز 

بعد صرف کارهای گذشته می کند.
مهندس افشانی با بیان اینکه از مدیران انتظار دارم از دولت خود دفاع کنند، 
این  نظام و مردم است و  از  به معنای دفاع  از دولت  تصریح کرد: دفاع 
موجب امیدواری مردم می شود، مردم وقتی امیدوار شوند، امیدوارانه وارد 
عرصه سرمایه گذاری و مشارکت در مسائل اقتصادی می شوند و برای 

حل مشکلات امروز جامعه تلاش می کنند.
ناامید کردن مردم بردارد  با اشاره به اینکه هر کس یک قدم برای  وی 
نامی جز خیانت بر کار او نمی توان گذاشت، افزود: مردم دچار مشکلات 
اقتصادی هستند و تنها راه رفع این مشکلات اتحاد، همبستگی و ایجاد امید 

در مردم است.
استاندار فارس اظهار داشت: ما باید در کنار هم باشیم و با پرهیز از ایجاد 
کینه و نفرت و با جمع همه داشته هایمان برای رفع مشکلات تلاش کنیم.
وی با بیان این که دولت کاری را که می توانسته است انجام داده است، 
افزود: کاهش تورم از بالای 40 درصد به کمتر از 10 درصد و پس گرفتن 
سهم بازار کشور و افزایش فروش نفت از 900 هزار بشکه در روز به دو 

و نیم میلیون بشکه از جمله این اقدامات است.
استاندار فارس در بخش دیگری از سخنان خود با تاکید بر اینکه در این 
استان آرامش فوق العاده ای حاکم شده است و از این نظر فارس را مثل 
می زنند، گفت: برهه ای بود که مرتبا استان فارس را در مسائل منفی در 

رسانه ها مطرح می کردند.
مهندس افشانی با اشاره به این که آرامش، هماهنگی و همراهی در استان 
فارس موجب رونق سرمایه گذاری خواهد شد، افزود: در طرح رونق تولید 
که هفت هزار و 500 واحد تولیدی و 16 هزار میلیارد تومان مورد حمایت 
قرار می گیرند، گفت: با وجود این که استان فارس در میزان واحدهای 
صنعتی متاسفانه جزء استان های برتر نیست؛ اما در زمینه بهره مندی از 
تسهیلات این طرح با 319 طرح و 446 میلیارد تومان تسهیلات پرداختی 

تا امروز در جایگاه اول قرار دارد.
وی ادامه داد: در شهرستان نی ریز در نیمه اول سال آینده سه پروژه سیمان 
خاکستری، فولاد و سنگبری برلیان با 800 میلیارد تومان به بهره برداری 

خواهد رسید.
این  گفت:  عاشق،  چشمه  سد  از  خود  بازدید  به  اشاره  با  فارس  استاندار 
به  با توجه  به ویژه  بهره برداری خواهد رسید که  به  امسال  پایان  تا  سد 
این  برای  بزرگی  نعمت  اجراست  حال  در  منطقه  این  در  که  طرح هایی 

منطقه خواهد بود.
مهندس افشانی با بیان اینکه هماهنگی خوبی میان امام جمعه، نماینده مردم 
در مجلس شورای اسلامی و فرماندار شهرستان نی ریز  وجود دارد، افزود: 
در این شرایط همراهی خوبی میان مدیران شهرستان شکل خواهد گرفت.
استاندار فارس با بیان این که احیای تالاب ها و مشکل آب مسئله بسیار 
زمینه  این  در  زیادی  های  پیگیری  افزود:  است،  استان  برای کل  حیاتی 
استان،  ارشد  نگاری های مدیریت  نامه  اساس  بر  است و  صورت گرفته 
معاون اول ریاست جمهوری، وزیر جهادکشاورزی و وزیر نیرو به استان 
این  شده  برگزار  جلسات  و  ها  بررسی  اساس  بر  و  کردند  سفر  فارس 

موضوع در شورای عالی آب کشور مطرح خواهد شد.
در  طرح  برای  فارس  استان  پیشنهادهای  از  یکی  افزود:  افشانی  مهندس 
ویژه  به  استان  های  تالاب  برای  ملی  شورای  تشکیل  آب  عالی  شورای 
بختگان، پرداخت حق عدم کشت به کشاورزان، استفاده از پساب شهری 
در فضای سبز و صنعت، بهره گیری از آب صنعت و فضای سبز در بخش 
شرب و همچنین انتقال آب از خلیج فارس به شهرستان های نزدیک بوده 

است.
فارس  استان  عمرانی  های  بودجه  گرفته  صورت  اقدامات  با  گفت:  وی 

در انتهای سال گذشته و امسال افزایش قابل ملاحظه ای پیدا کرده است.

استاندار فارس تاکید کرد: تامین نیروی مورد نیاز کارخانه فولاد نی ریز 
باید ابتدا از شهرستان نی ریز و بعد از استان فارس باشد و این موضوع 
با توجه به وجود بهترین دانشگاه های ایران در استان فارس و نیروهای 

متخصص باید صورت گیرد.

هرمزگان
معاون استاندار هرمزگان:

مدیران پروازی هرمزگان فرصتی 
برای رسیدگی به وضع اشتغال 

نمی گذارند
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری هرمزگان گفت: 
اشتغال  به وضعیت  رسیدگی  برای  فرصتی  استان  دراین  پروازی  مدیران 
نمی گذارند وتا زمانی این وضعیت حاکم باشد مشکل اشتغال رفع نمی شود.
 به گزارش ایرنا به نقل از روابط عمومی استانداری هرمزگان، علی رئوفی 
در نشست کارگروه تخصصی اشتغال استان هرمزگان با اشاره به وضعیت 
عمومی اشتغال در استان با انتقاد از پروازی بودن برخی مدیران و معاونین 
مدیران دستگاه ها در استان هرمزگان، گفت: برخی از مدیران و معاونین 
و  هستند  پروازی  هرمزگان  در  متاسفانه  اجرایی  های  دستگاه  مدیران 
خانواده هایشان در تهران سکونت و مرتب به تهران رفت و آمد و مدت 

کمی در استان حضور دارند.
از  دفاع  موضوع  به  هرمزگان  استان  اشتغال  تخصصی  کارگروه  رئیس 
عملکرد و خدمات دولت در استان اشاره کرد و در این رابطه افزود: اگر 
از عملکرد و خدمات دولت در استان دفاع می شود به توصیه امام راحل 
از  برای مردم صورت می گیرد  اگر خدمتی  فرمایند  )ره( است که می 
سوی دولت این خدمات منعکس شود تا این شائبه پیش نیاید که مسئولان 

هیچ کاری برای مردم نمی کنند.
از دستاوردهای آن در  بیان خدمات دولت و دفاع  رئوفی تصریح کرد: 
تقابل و یا اشاره به هیچ شخصی نیست و از مدیران خواسته شده است این 
دولت  در جریان خدمات  مردم  تا  کنند  رسانی  اطلاع  را  ارزنده  خدمات 

قرار گیرند.
وی گفت: در حوزه آبرسانی در استان تحولات و اقدامات جدی صورت 
پذیرفته که شایسته اطلاع رسانی به عموم مردم استان است و اگر عملکرد 
بیان می شود بحث اطلاع رسانی است و در این زمینه مناقشه ای با شخصیت 

حقیقی افراد نیست بلکه جایگاه حقوقی آنها مد نظر است.

بوشهر
برداشت گاز فاز19 از میدان پارس 

جنوبی به 42 میلیون متر مکعب رسید
ای،   19 سکوی  از  برداری  بهره  با  گفت:  جنوبی  پارس   19 فاز  مجری 
برداشت روزانه گاز این فاز به حدود 42 میلیون متر مکعب در روز رسید.
از  نقل  به  پارس  گاز  و  نفت  شرکت  عمومی  روابط  ایرنا،  گزارش  به   
حمیدرضا مسعودی گفت: هم اکنون از سه سکوی اس پی دی 2، 19سی و 
10 ای روزانه حدود 42 میلیون متر مکعب گاز ترش غنی از میدان پارس 

جنوبی برداشت و به پالایشگاه این فاز ارسال می شود.
وی درباره میزان تولید گاز شیرین در ردیف های شیرین سازی فاز 19 
پارس جنوبی بیان کرد: سه ردیف شیرین سازی 1، 3 و 4 با ظرفیت کامل 
در مدار بهره برداری قرار دارد و پس از انجام فرایندهای پالایشی روزانه 
37 میلیون متر مکعب گاز فرآوری شده و شیرین به خط ششم سراسری 

تزریق می شود.
میلیون بشکه میعانات گازی  از پنج  مسعودی اضافه کرد: همچنین بیش 
در این فاز تولید می شود که تاکنون 4.5 میلیون بشکه از این محصول به 

بازارهای هدف صادر شده است.
مجری فاز 19 به تکمیل و بهره برداری کامل از واحدهای دریافت گاز در 
پالایشگاه اشاره کرد و ادامه داد: در این واحدها، میعانات گازی موجود 
در گاز ترش دریافتی از سکوها تفکیک و به واحد تثبیت میعانات منتقل 
شده و پس از انجام برخی فرایندها، این محصول در مخازن ذخیره سازی 

میعانات گازی جمع آوری می شود.
وی با بیان اینکه هم اکنون این واحدها در مدار تولید قرار دارند، گفت: 
یکی از دو کمپرسور واحد تثبیت میعانات در مدار تولید قرار گرفته و 

کمپرسور دیگر هم آماده بهره برداری است.
به  جنوبی  پارس   19 فاز  در  بزرگی  های  رکورد  اینکه  به  اشاره  با  وی 
ثبت رسیده اظهار داشت: راه اندازی و تولید گاز از سه سکو در مجموع 
با ظرفیت 1.5 میلیارد فوت مکعب، ثبت رکورد سریع ترین زمان نصب، 
راه اندازی و تولید گاز از سکوی 19ای در مدت 70 روز و بهره برداری 
از سه ردیف شیرین سازی در بازه زمانی هفت ماه، از زمان آغاز توسعه 
میدان گازی پارس جنوبی بی سابقه است. مجری فاز 19 پارس جنوبی، 
میزان تولید هفتگی گاز در این فاز را حدود 254 میلیون متر مکعب اعلام 
کرد و ادامه داد: از آغاز فعالیت های تولید گاز شیرین در این فاز تاکنون 

بیش از 3.2 میلیارد متر مکعب گاز تولید شده است.

کهگیلویه و بویراحمد
فرماندار شهرستان بویراحمد:

وضعیت آموزشی و رفاهی مدارس 
حاشیه شهر نامناسب است

مدارس  رفاهی  و  آموزشی  وضعیت  گفت:  بویراحمد  شهرستان  فرماندار 
حاشیه شهر نامناسب است.  به گزارش خبرنگار مهر، محمدکاظم نظری در 
حاشیه بازدید از مدارس مناطق اطراف شهر یاسوج گفت: در منطقه مادوان 

360 دانش آموزان در فضای مسکونی غیر استاندارد تحصیل می کنند.
وی بیان داشت: این مدارس از امکانات اولیه ای همچون سرویس بهداشتی 
مناسب نیز محروم هستند. نظری تصریح کرد: وسایل گرمایشی، آبخوری، 
میز و صندلی و امکانات آموزشی مناسب نیز در این مدارس وجود ندارد.
وی افزود: این مناطق در زمینه آموزشی با مشکلات جدی روبرو هستند و 
می توان با اختصاص بخشی از فضایی که برای ساخت کتابخانه در مادوان 
منطقه را  این  به فضای آموزشی، مشکل فضای آموزشی در  وجود دارد 

کاهش داد.

صفحه استاندارفارس: 
 در استخدام کارخانه فولاد نی ریز، اولویت با نیروهای بومی است

سرویس شهرستان/ علیرضا مقدسی : استاندار فارس اعلام کرد: در استخدام کارخانه فولاد نی ریز، اولویت با نیروهای است.
جلسه شورای اداری نی ریز با حضور استاندار فارس برگزار شد.

در این جلسه امیری فرماندار ضمن ارائه گزارشی از عملکرد سه ساله دولت تدبیر و امید در شهرستان و اقدامات انجام شده در حوزه عمرانی، 
اقتصادی و بهداشتی خواستار برطرف کردن موانع و مشکلات از جمله پروژه های زیر ساختی، تکمیل و توسعه راه ها، تقاطع غیر همسطح 

ورودی نی ریز، ادامه عملیات جاده خرامه نی ریز، روکش آسفالت ... 
ادامه خبر در پایین صفحه 


